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PROTOKOŁ Z ZEBRANIA
WIEJSKIEGO W BRONOWIE

(zebranie odbyło się w dnirr 25.09,20 17r. o godz. 1800 w sali OSP Bronów)

1, Zębraniu przewodniczył zgodnie zobowiązującym statutem sołeckim, sołtys Bronowa
Marian Derlich, który otlvorzył zebranie,

Na początku Sołtys przywitał biorącego lrdział w zebraniu Bunnistrza Czechowic-
Dziedzic pana Mariana Błachut jego zastępcę Macieja Kołoczek, oraz przybyfuch
mięszkańców Bronowa

W wyniku wpisanych na listę obecrrości 34 mięszkańców sołectwa zebranie uzyskało
status zebrania ważnego (Zttłącznik nr ż).

Przedstawienie porządku zebrania (Załacznik nr 1) , który zatwierdzono w głosowaniu
jawnym jednogłośnie.

Przystąpiono do wyboru sekretarza zebrania. Z powodu braku kandydatów z pośród
uczestników zębrania Sołtys zaproponował parra Zbigniew-a Stanisz, który wyrazlł zgodę,
kandydaturę przyjęto jednogłośnie.

Pzystąpiono do wyboru Komisji Uchwał i Wniosków. Zaproponowano kandydatów:
Torrrasza Tomaszczyk, Michała Krawczykiewicz i Józefa Soszka. Kandydaci zgodzili się
i rv głosowaniu jawnyrn jednogłośnie powołano Kornisję Uchwał i Wniosków.

Sołtys odczytał protokół z poprzedniego Zebrania Wiejskiego. Do ptotokolu nie
wniesiono uwag i przyjęto jednogłośnie.

Przystąpiono do odczlania sprawozdania z działalrrości Sołtysa i Rady Sołeckiej z
ostatniego okresu, Do sprawozdania nie wniesiono uwag i przyjęto jednogłośnie
(Zalacznik nr 3 ).

Sołtys odczytał propozycje do zadań Budżetu Sołectwa Bronów na 20l 8r:

a) dofinansowanie działalności Kola En-relytów i Ręrrcistów - 2.000,00 zł.
b) dotinansowanie obchodów Dnia Dzięcka - 2.000,00 zł.
c) dofinansowanie utrzymania boiska sporlowego - 2.000,00 ń.
d) dofinansowanie OSP Bronów - 2.000,00 z,l,
e) dofinarrsowanie organizacji imprezy integracyjnej dożynek sołeckich

pod nazwą,,BRONOWISKOr' - 4,000.00 zł
fl w lamach spotkań z mieszkańcami dofinansowanie

inrprezy plenerowej rozpoczęcie wakacji z Rotuzem
g) Zakup i montaż stojakórł,na rowery przy centrum

sportowo rekreacyjnym w Bronowie

Prop*ozycja budżetowa Sołectwa została przyjęta w głosowaniu jawnym jednogłośnie,

10. Soltys odczytał propozycję clo zadań Budżetu Sołectwa Bronów w ramach f1_1t-lcittsz1_1

sołeckiego na 20l 8r.:

a) zakup ławek i stołów c]Ia sołectwa
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- 1,000,00 zł

- 559.70 zł
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budowy szatni

Propozycję do funduszu sołeckiego przegłosowano jednogłośnie, Iecz zaraz w tym
temacie pan Zbigniew Stanisz zaproponował dyskusję i poinlormował zebrarrych, że

uwaza wydatkowanie środków funduszu sołeckiego za bezzasadnę i zaproponorvał
przekazanie tych środków na malowanie sali OSP, Głos również zabrał prezes UI(S
Rotltz Bronów popierając zdanie pana Zbigniewa Stanisza twierdząc, że miał obiecane od

pana Burmistrza wybtrdowanie slatni w systemie projektuj i budu1 zaraz po solectrr ie

Ligota. Pan Burmistrz Mariarr Błachut zabrał głos w tym temacie wyjaśniając, że sytuecja
od zeszłego roku zmieniła się i gmina Czechowice-Dziedzice stawia priorytet na

inwestycję drogową przebudowa ulicy Bronowskie1 t Czyża wspólnie z powiaten,
inwestycja ta jest uzależrriona od uzyskania środków zewnętrznych. Nie zapominajrny
konlynuował Burmistrz, że w tym roklr został wykonany projekt rozbirdowy tutejszej

szkoły, który ze względu na reformę systemu edukacji też jest bardzo ważnym tematen-I

irrwestycyjnym dla sołectwa Bronów. Dlatego w tej chwili uważam. że lepszyln
rozwiązaniem jest najpierw wykonanie projektu budowy szatni, który pozwoli tla

oszacowanie kosźów tej inwestycji. Głos zabrał sołtys Bronowa Marian Derlich
i wyjaśnił. że rozmawiał wcześniej z prezesem OSP i malowanie Sali kwotowo
przewyższa możliwości środków z funduszu sołeckiego, wobec powyższego sołtys
przeprowadził ponownie głosowanie gdzie z jednym głosem sprzeciwu zebruri
przegłosorł,ali pozytywnie propozycję przedstawioną przez radę sołecką,

Propozycja budżetowa Sołectwa w ramach funduszu sołeckiego została przyjęta w
głosowaniu jawnyrrr większością głosów z j ednyn głosem sprzec iwu

1 1 . Sołtys odczytał propozycje do zadań Buc,lżetu Gminy Czeclrowice-Dziędztcę na 201 8r:

a) Przebudowa ul. Stawowe Pole.
b) Rozbudowa Zespołu Szkolno-Przedszltolnego w Bronorł ie .

c) Rozwiązanie spraw związanych zkana|izacją sołectwa Bronów i przedstawienie
mieszkańcom koncepcj i.

d) Projektowanie i budowa kompleksu szatniowego wraz z sanitariami przy boiskrt
sponow}m w Bronowie.

e) Podjęcie działań mających na celu zamianę gnultów ltLb ich rłykup pod cel publiczrr,v

chodzi o pas wzdłuż boiska sportowego olaz oentruln sportowo-rekreacyjnyrn.

0 Udział i pomoc powiatowi w sprawie przebudowy ulicy Bronowskiej i ulicy Alojzego
Czyża.

g) Podjęcie działań mających na celu wyegzekwowanie wykaszania rzeki lłownicy oraz
większych cieków, które nie obejmuje w swym zakresie spółka wodna,

h) Wykonanie progów zwalniających na ulicy kolorowej,

i) Wykonanie rogatek i ustawienie zakazu wjazdu na chodnik wzdłuż boiska
SpońoWego.

j) FÓrmalne przejęcie boiska spoftowego przez MOSIR

k) Remont tablic ogłoszeniowych na terenie sołęctwa Bronów.

l) Remont ławek w centlun sportowo-rekreacyjnym.

b) wykonanie projektu
i gospodarczym

zapleczem sanitarnym
- 20.000.00 zł.
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Propozycje przljęto w głosowanirr jawrrym jednogłośnre.

12, Sołtys odczytał propozycje do zadań Budżetrr Powiatu na 2018r:

a) Przebudowa ul. Bronowskiej iuL A.Czyża

b) Usutrięcie z rowów przydrożnych dróg w administracji powiatu samosiejek i drobnego
drzewostanu oraz udrożnienie rowów przydroźnych i wyczyszczenie studzienek
deszczowych.

c) Wyltonanie remontu ul. Pszczelarskiej - nakładka asflaltowa.

d) Zabezpieczenie urwiska na cieku wzdłuż ulicy Rudzickiej.

e) Remont mostku i zńezpieczenie wyrwy przy skzyżowaniu ulic Rudzickiej
i ul. Zalesie.

Propozycje przyjęto w głosowaniu j arł,rrym jedr-rogłośnie.

l3. Sołtys przedstawił propozycję udzielenia mu zgody przez Zebrante na przesu-tięcie
środków finansowych jeśli będzie zachodziła taka konieczność. Propozycję przyjęto
większością głosórł, przy 3 głosach sprzeciwu .

l4. Przystąpiorro do wysłrrcliania wolnyclr wniosków w sprawach bieżącyclr:

- Stanisław Urdzoń podziękował panu Burmistrzowi za wykonanie przebudowy ulicy
Szafirowej,
- Stanisław Kapias zawnioskował o oświetlenie ul. Międzyrzeckiej i o lrybudowanic
chodnika wzdłuź tej Lrlicy. Zapytał Burnristrzajak teraz jest z spalaniem mułórł,i miału.
Pan Burmistrz odpowiadaj ąc, że jest zakaz pa|enia miałami i nrułami niskiej jakości.
- Zbigniew Stanisz zawnioskował o dopłaty do fotowoltaniki i solarów i zapytń czy st1

programy do finansujące takie tematy. Burmistrz odpowiedział, że nie wyklucza udzialu
gminy w takich programach ale r.v chwili obecnej nie jest w stanie udzielić odpowiedzi,
- Teofil Gaszczyk zawnioskował o udroznienie rowu wzdłuż ulicy Pod Polem i rrlicy
Woźniackiej oraz ustalenie własności rowu.
- Bogusław Krętosz wnioskował o wycinkę drzew przy rowie wzdłuż ulicy Pod Polem i ul,
Woźniackiej oraz zwrócił uwagę na źle wykonat-rą nakładkę pętli autobusowej na ul. A.
Czyża, Burnistrz obiecał że przy przebudowie drogi zostanie nawierzchnia asfaltowa pętli
poprarviona,
- Magda Nowak zawnioskorvała o załatanię wyłomów na ulicy Błękitnej oraz wykonalrie
projektu przebudorł y tej trlicy.
- Maria Glos zawnioskowała o wykonanie projektu wraz z przebudową ulicy Azaliowej.
- Jakub Brzuska zawnioskował o lbrmalne przejęcie boiska sportowe go przę,z MOSIR.
- Franciszek Filapek zawnioskował o wykonanie poszerzenia przy skrzyżowaniu ulic Pod
Polem, ul. Wozniackiej i ul. Kamienieckiej.
- Leszek Gaszczyk wnioskował o wykaszanie wałów rzeki lłownicy,
- Piotr Mokwa wnioskował o progi zwalniające na ul. Kolororł ej,
- Zbigniew Stanisz poruszył problem zjazdów z ulic np. z ul, Miodowej są za wąskie i z tego
powodu fiiszczymy nową nakładkę zawnioskował o dopilnowanie poprawności wykonania
tych zjazdów,
- Rafał Dzida wnioskował o wycinkę suclrego drzewa z placu parkingowego OSP.
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15. Komisja Uclrwał i Wniosków przystąpiła do odczytania swojego protokołu (ZąhsLlB
nr 4). W głosowaniu protokół Komisji Uchwał i Wniosków przyjęto jednogłośnie.

16, Sołtys podziękował wszystkirn za przybycie i na tym zebranie zakończono.

protokołował:

Zbigniew Stanisz ekreIarz Ze Wiejskiego

w załączeniu:
Załącznik nr 1

Za|ącznik nr 2
gości,
Załącznik nr 3
sprawozdawczv,
Zalącznik nr 4

- porządek Zebrania Wiejskiego Soł
- lista uczestników zebrania mi

Bronów,
Bronowa oraz zaproszonycl-t

- sprawozdanie z działalności Sołtysa i Rad.v Sołeckiej za okres

- protokół Komisji Uclrwał i Wniosków

SoŁTYS().--łs
Mari.an Derlich
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